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Høringssvar til budget 2025 – Bevar Sct. Jørgensbadet  

 

Jeg vil appellere til at byrådet genovervejer denne forventede beslutning. Vi er rigtig mange, der er 
glade for at denne lille svømmehal findes. Det er et samlingspunkt for kvarteret og et trygt miljø for 
børnene at lære at svømme i. Hallen bliver flittigt brugt af skolen, SFOen, morgensvømmere og 
svømmeklubberne, og vi er så glade for, at sådan et fint lille sted findes i vores kommune. Jeg har 
forståelse for, at det kan være et puslespil at få de kommunale budgetter til at gå op i en højere enhed, 
men skal dette lille velfungerende åndehul og lokale aktiv for fællesskabet virkelig ofres? Jeg kan se, at 
der på kommunens dagsorden står, at skoler og foreninger ved en lukning vil have adgang til færre 
svømmetimer, idet der ikke er plads til at fordele nuværende timeantal på de andre tilbageværende 
bade. Det er virkelig trist. Og det er ikke kun timeantallet, der går tabt. Også den lokale forankring af 
svømningen i kvarteret. Jeg håber I vil genoverveje denne beslutning. Når nu hallen har bestået i over 
50 år, er tiderne virkelig blevet så dårlige, at vi ikke kan afsætte ressourcer til det længere? 
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